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ADVANCING EARTH
AND SPACE SCIENCE

Friday, October 31,2025
Dear Janfei Peng,

‘Thank you for your interest n the AGU Annual Meeting 2025. The meeting will be held on 15-19
December 2025,in New Orleans, LA, USA. In order tomeet international travel arrangements, we are
extending the period of our invitation from 14-20 December 2025.

‘This letter serves as an invitation for you toattend AGU25 and torequest an expedted visa appointment,
if applicable. The meeting is open toall those with related interests n the Earth and space sciences.
Participation in the meeting includes attending sessions in your areas of interest and an opportunity to
‘communicate with others working in the field of geophysical sciences. The abstract submission period will
‘openin Summer 2025 and letters of notification will be distributed by emailin October 2025 confirming
acceptance of the abstract(s).

AGU's annual meeting s the largest and most influential event in the world dedicated to the advancement
of Earthand space science. Every year, AGU Fall Meeting unites the Earthand space science community
to share findings, connect like-minded scientists from around the world, and advance our professionand
shared passion for the impact of science. It convenes thousands of researchers, scientists, educators,
students, policymakers, science enthusiasts, journalists, and communicators whoare driven to better
understand our planet and environment, and our role n preserving s future.

AGU's annual meetingis open to all those with related interests n the Earth and space sciences.
results-oriented gathering rooted in celebrating and advancing positive individual and collective
‘outcomes. The meeting programis designed to foster ai sclentific cutture through:

« Solution-focused content ina rapidly changing environment
« Meaningful conversations with government leaders and regulatory agencies

« Innovation from those in tech, publishing, and space exploration

+ Learning from transformative leaders who have done groundbreaking research

« Experiential learing experiences

« Networkingand community development

« Partnerships with other orgarizations and sectors to address scientificand societal challenges

‘This isaninvitation to attend the meeting, but not personal sponsorship of your attendance n New
Orleans, L A. You will need to'secure your own funding for registration fees and, if applicable, travel and
housing expenses. Please refer to the AGU website for information at www.agu.org/annual-meeting.

2000 Florida Avenue, NW, Washington, DC 20009 | Tel:202.462.6900 | www.agu.org
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Sincerelyyours,

‘Susanne Davison
Director of Meetings




2025年10月31日，星期五

尊敬的彭剑飞：

感谢您对2025年美国地球物理联合会（AGU）年会的关注。本次会议将于2025年12月15日至19日在美国路易斯安那州新奥尔良市举行。为便于您安排国际差旅，我们将在此邀请中注明您的参会期限为2025年12月14日至20日。

本函旨在邀请您参加AGU25年会，并可在适用情况下用于申请加急签证预约。本次会议面向所有对地球与空间科学相关领域感兴趣的人士开放。参会者可以参加自己感兴趣领域的专题会议，并有机会与地球物理科学领域的其他同行进行交流。摘要提交将于2025年夏季开放，录用通知将于2025年10月通过电子邮件发送，确认摘要的接收状态。

AGU年会是全球规模最大、最具影响力的地球与空间科学进展盛会。每年，AGU秋季年会都将地球与空间科学界人士汇聚一堂，分享研究成果，联系世界各地的志同道合的科学家，并推动我们的事业发展及对科学影响力的共同热情。大会汇集了数千名研究人员、科学家、教育工作者、学生、政策制定者、科学爱好者、记者和科学传播者，他们致力于更好地理解我们的星球和环境，以及我们在保护其未来中所扮演的角色。

AGU年会面向所有对地球与空间科学相关领域感兴趣的人士开放。这是一个注重实效的会议，旨在祝贺和推动积极的个人与集体成果。会议计划旨在通过以下方式培养包容性的科学文化：

在快速变化的环境中提供聚焦解决方案的内容

与政府领导人和监管机构进行有意义的对话

汲取来自科技、出版和空间探索领域的创新理念

向完成突破性研究的变革型领导者学习

体验式学习机会

人际网络与社群发展

与其他组织和部门建立伙伴关系，以应对科学与社会的挑战

此为参会邀请函，并非对您前往路易斯安那州新奥尔良市参会的个人经济担保。您需要自行确保注册费以及（如适用）差旅和住宿费用的资金来源。请参阅AGU网站获取相关信息：www.agu.org/annual-meeting。

我们期待您在AGU25年会上莅临。

诚挚问候，

Susanne Davison

会议总监

地址：2000 Florida Avenue, NW, Washington, DC 20009 | 电话：202.462.6900 | 网址：www.agu.org
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September 19, 2025

To:  Professor Jianfei Peng, Nankai University

Re:  Invitation to Visit the Center for Environmental Research & Technology,
University of California, Riverside

Dear Prof

fessor Jianfei Peng:

1 would like to cordially invite you to visit the College of Engineering - Center for Environmental
Research and Technology (CE-CERT) at the University of California, Riverside from December §
through December 14, 2025. While here, you will be able to tour our facilities and meet with our
researchers and students to discuss ongoing and future collaborations, We are excited that you will
be able to visit and expect this to build upon our established collaborative relationship.

Please let me know of any meetings or tours you would like for me to arrange. As we have

discussed, our Center will not be able to provide any financial support for your visit, nor should this
letter serve as a means to obtain a visa.

If you need more information or further assistance, please feel fiee to contact me at donc/@ucr.edu

Regards,
A
Don Collins, Ph.D.

Director, Center for Environmental Research & Technology
Yeager Families Professor, Chemical & Environmental Engineering





2025年9月19日

致：南开大学 彭剑飞 教授

事由：邀请访问加州大学河滨分校环境研究与技术中心

尊敬的彭剑飞教授：

我谨诚挚地邀请您于2025年12月8日至12月14日，访问加州大学河滨分校伯恩斯工程学院下属的环境研究与技术中心（CE-CERT）。访问期间，您将有机会参观我们的设施，并与我们的研究人员和学生会面，讨论当前及未来的合作事宜。我们期待您的来访，并希望此行能进一步巩固我们既有的合作关系。

请告知我您希望我为您安排的任何会议或参观活动。正如我们已讨论过的，本中心无法为您的访问提供任何经济支持，此信函亦不能用作获取签证的途径。

如果您需要更多信息或进一步协助，请随时通过 donc@ucr.edu 与我联系。

此致，

唐·柯林斯 博士

环境研究与技术中心 主任

耶格家族教授，化学与环境工程系
